
Polisen begär två miljarder extra 
Polisen går med stort underskott och vill ha två miljarder mer nästa år. 

Annars är regeringens vallöfte om 20.000 poliser 2010 i fara. 
 
Att stärka kampen mot brott är ett av regeringens mest prioriterade 
områden. I det ingår att öka antalet poliser med flera tusen till 20.000 
senast 2010. Men vallöftet kräver mer pengar och regeringen och 
finansminister Anders Borg (M) måste öppna plånboken rejält om löftet 
ska gå i uppfyllelse, åtminstone räknat utifrån vad Rikspolisstyrelsen 
(RPS) begär i anslag för nästa år. 
 
RPS begär 19,6 miljarder för 2010. 
 
Det är omkring två miljarder mer än årets anslag på drygt 17,6 miljarder. 
Dessutom bedömer RPS att man inte klarar sig med anslaget för i år utan 
får ett underskott på 880 miljoner kronor. 

 
Toni kommentar: Årets mest förljugna citat måste ändå vara: Att stärka kampen mot 
brott är ett av regeringens mest prioriterade områden. 
Jag har uppfattningen den främsta uppgiften är att jaga ”svensson” med fortkörning, P-
böter allt för att öka inkomsterna och då resurserna inte räcker till måste man engagera 
konsultfirmor. Polisens ständiga omorganisationer är naturligtvis gratis, eller? Vem kan 
få ordning på polisledningen och tillsätta kompetenta personer och inte 
kritstreckrandiga nissar som flyttar väggar och skrivbord och trycker ständigt nya 
visitkort? 
Polisen behöver mera resurser det är säkerligen så, tar pengarna från kollektivtrafiken 
som förintar miljarder årligen i huvudlösa projekt och lägg ned ”föreningen svensk 
kollektivtrafik” som betalas till 100% av oss skattebetalare utan att vi är tillfrågade, 
statsanställda har vi så det räcker, dom här behövs definitivt inte. 
 
 


